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Een van de redenen dat ik in de gemeentepolitiek ben gegaan, naast het feit dat ik politiek 

gewoon erg interessant vind en graag iets voor mijn gemeente wil doen, is ook de stem van 

vrouwen laten horen. Natuurlijk ben je er voor ieder in de gemeente en houd je je met thema’s 

bezig die voor alle inwoners belangrijk zijn, zoals wonen, een groene stad, veilig voor fietsers 

en voetgangers. En toch ook kun je in een gemeenteraad iets betekenen voor de positie van 

vrouwen. Laat ik een voorbeeld geven: Namens mijn fractie heb ik ervoor gepleit om seksuele 

intimidatie in de horeca aan te pakken. Uitgaan is leuk, maar niet altijd, seksueel 

grensoverschrijdend gedrag komt veel voor in het uitgaansleven. Daarom is het belangrijk dat 

de horeca hier alert op is en hiermee direct korte metten maakt. Door ons pleidooi komt er dan 

ook een aanpak in de Alkmaarse horeca. Vrouwen kunnen hierdoor veiliger en fijner uitgaan.  

Ik kijk dan ook met plezier terug op de afgelopen raadsperiode; op de samenwerking met de 

vrouwen in de raad, ondersteund met ons jaarlijkse etentje van de vrouwen in de raad. 

De politiek is helaas nog vaak een mannenzaak. Gemiddeld is ongeveer 30 procent van alle 

mensen in de gemeentepolitiek vrouw, dat is ook het geval in Alkmaar. Een goed 

functionerende democratie heeft het nodig dat er een evenredige vertegenwoordiging is zodat 

het beleid niet eenzijdig bepaald wordt. Het is niet meer dan een uiting van een volwassen 

democratie dat vrouwen evenredig vertegenwoordigd zijn. En hoe zit het dan in onze lokale 

democratie? 

 

De gemeenteraadsverkiezingen zijn nabij. De stempassen zijn inmiddels bij de Alkmaarse 

inwoners bezorgd. De kandidatenlijst eveneens. In Alkmaar is, als ik deze kandidatenlijst 

bekijk, de evenredige vertegenwoordiging van vrouwen op de kieslijst ver te zoeken. Bij de 

meeste partijen staan op de eerste vijf plekken overwegend mannen. Dus als ik één 

stemadvies mag geven aan de Alkmaarse bevolking; stem op een vrouw! 

Daarnaast tellen twee van de 15 politieke partijen een vrouwelijke lijsttrekker. Gelukkig: onze 

partij is daar één van, wij hebben een vrouwelijke lijsttrekker.  

Ik neem mij voor om de komende raadsperiode sterk in te zetten op de vertegenwoordiging 

van vrouwen. Dat wil ik graag samendoen met alle partijen in de gemeenteraad. Er zijn zo 

veel jonge vrouwen met talent, zoals wij bijvoorbeeld al zien in de scholierendebatten die wij 

vanuit de raad mogen jureren. Meer vrouwen in de politiek is in het belang voor de gehele 

gemeenteraad en dus ook onze gemeente. 



 


